
Møtereferat Samarbeidsutvalget og Skolemiljøutvalget - møte 21.februar 

 Deltakere:  
Fra elevrådet: Marie Solberg og Martine 
Fra FAU: Siv Hollekim og Ranveig Fluge Hausnes  
Fra skolen: rektor Kjerstin Grøtta, SFO leder Nathalie Svensvik Arildsen, Bente Tylden og Eirik 

Misje for pedagogisk personale, Corin Sivertsen for andre ansatte. Fra skoleeier: May- Britt 

Barvåg. 

• 1. Gjennomgang av referat fra forrige møte 

 

• 2. Gjensidig informasjon fra skole, SFO, FAU og elevrådet 

 

Fra skolen: Rektor har hatt gjennomgang av gode resultater for Bønes 

skole for både ansatte og for FAU. Ledelsen jobber med forberedelse til 

neste år; ansettelser og samarbeidsmøter både med barnehager og 

ungdomsskoler.  

Elevrådet: For tiden arbeides det med forberedelse til 

kvalitetsoppfølgingsmøter, intervjuer med elever om trinnorganiseringen 

ved Bønes skole. Der blir karneval før vinterferien.  

SFO: Det har vært fine måneder på SFO, mange barn påmeldt til 

vinterferien, mange utflukter og aktiviteter på huset planlagt. Det skal 

ansettes vikar for SFO-leder som skal ut i svangerskapspermisjon. Mange 

nye elever innmeldt for neste år, stor oppslutning om SFO.  

Pedagoger: Vi har hatt leseaksjon i skolen. Målet var å nå et visst antall 

minutter. Kulturfondbøker kommer i år i tillegg til vanlig supplering av 

bøker til biblioteket. 

 

• 3. Skoledisco for 4. og 5.trinn 

7.trinnselever forteller om musikk, mat og drikke i Blackbox i Bønes 

Arena. FAU melder at det å holde passe alderssammensetning er viktig. 

Foreldre er vakter, enkelt å skaffe dette. 7.mars går dette av stabelen. 

 

• 4. Gjennomgang av oppdatert trafikksikringsplan for Bønes skole. Veien 

videre. 

Trafikkaksjon i morges ved skolestart. Politiet og FAU så til at trafikken 

gikk fint. Dagens aksjon ble også dekket av Sydvesten. En fin vekker på å 

følge varsomhet i trafikken. Overgangsfeltene er skumle, der det kjøres 

fort. Vi fikk fornyet oppmerksomhet rundt dette.  



Hjertesoneplanen ble først laget i 2019, den er nå oppdatert med 

presisert anvist plass for av- og påstigning (i rundellen ved 

parkeringsplassen) og markerte risikopunkter.  

 

Diskusjonspunkter: 

-Dårlig belysning er en del av bildet.  

-Manglende skilt som skal vise hjertesone i sør (Bergveien).  

-Kan det være en ide å la elever vise hverandre trygge skoleveier 

-Anleggsarbeid er visstnok planlagt i vårt nærområdet, det er visst en 

utbedring av vei i nabolaget.  

-Hjertesonearbeidet er over i vedlikeholdsfasen, dvs vedlikehold av det 

vedtatte.  

-Det finnes allerede enkelte «gå-til-skolen-grupper».  

-Følgeordninger  etableres på 1.trinn, skolen kan være behjelpelig med 

organisering på første foreldremøte.  

-Forslag om Parkering forbudt-skilt på skoleplassen. Hjertesone er i 

prinsippet gjeldende hele døgnet.  

 

 

• 5. Gjennomgang ordensreglement Bønes skole, presisering ang 

mobilforbud. 

Mobilforbudet ved skolen har vart en stund og dette presiseres i 

kommende utgave av ordensreglementet (aktualisert i forbindelse med 

Utdanningsdepartementets siste råd.) 7.trinnselever forteller hvordan 

dette virker på trinnet. Det er uproblematisk for dem å levere inn 

mobiltelefonen i mobilhotellet. Vi redigerer ordlyden i det lokale 

ordensreglementet. Mobilklokker må også tas med i sakskomplekset. 

Erstatningsprinipper bør inn i reglementet for å klargjøre økonomisk- og 

delingsansvar.   

 

• 6. 17.mai-arrangement, forslag til leker. 

Hvilke leker bør en ha? FAU vil spørre elevrådet. Kasteleker, rockeringer, 

banke spiker i fjøl etc. Elevrådet tar oppdraget med å samle innspill til 

leker. 

  

 

• 7. Saker fra SFO. 



- Tidspunkt for hjemsending. De ansatte skal organisere diverse 

beskjeder fra foresatte om når elevene skal gå hjem. Noen dager er 

det over 30 individuelle beskjeder i Vigilo til SFO. Dette er uholdbart, 

og skolen er redd for å gjøre feil, og er redd for å ikke kunne ivareta 

sikkerhetheten og ansvaret for at alle går på riktig tidspunkt. Hvordan 

løse den komplekse hverdagen angående faste avtaler best mulig? 

FAU kommer med sine forslag til forenkling. Ledelsen lytter til forslag 

og forenkler dette regelverket. Beskjed vil bli gitt til foresatte, og vi 

må ha flere faste avtaler og tider. 

 

- SFO har stengt onsdag, dagen før Skjærtorsdag. 

 

• 8. Eventuelt 

 

 

 

 

Referent: Eirik Misje 


